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ENRIC MARQUÈS  ALCALDABLE D'ERC A LA BISBAL D'EMPORDÀ

“El gran repte és buscar la cohesió”
 “Cal evitar picabaralles i apostar per una visió de conjunt”

 “Lluís Sais ens ha donat marge a tots per poder arribar al consens”

  





Enric Marquès (la Bisbal, 1966) és docent i treballa des del 1998 al
Departament d’Educació. Ha estat regidor d’Ensenyament i Via Pública i ha
estat corresponsable polític del Terracotta Museu.

JOAN TRILLAS - LA BISBAL D’EMPORDÀ

Enric Marquès és el cap de llista d’ERC a la Bis bal d’Empordà, en subs ti tució
del veterà Lluís Sais, que ha com plert el seu com promís de dei xar pas.
Marquès, que ha estat regi dor d’Ense nya ment i Via Pública, a més de cor res- 

“El gran repte és buscar la cohesió” Arxiu. 
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pon sa ble polític del Ter ra cotta Museu, des taca que el gran repte que té la
població és tre ba llar per la cohesió social, una fita que no es podrà asso lir
sense el tre ball con junt dels res pon sa bles polítics. Marquès des taca el paper
clau d’ERC aquests qua tre anys.

Quina valo ració fa d’aquest man dat?
El valoro molt posi ti va ment, tot i que és veri tat que vam estar els dos pri -
mers anys sense poder fer inversió per temes econòmics. A més, cal sumar-
hi que ens calia un temps per tro bar la manera de tre ba llar els tres grups que
vam for mar el govern, com va pas sar. Al final, tot això enri queix de valent
totes les àrees del con sis tori. Tot i que és evi dent que Esquerra ha ges ti o nat
les àrees més com pli ca des i, també, algu nes de les menys lluïdes, tots nou
regi dors ens hi vam posar de valent.

I així, quina seria l’apor tació d’ERC al govern?
Ha estat clau. En pri mer lloc per l’experiència de gestió de govern de Lluís
Sais i Carme Vall. Tots hem après d’ells. Ell ha ges ti o nat un equip de govern
for mat per tres mane res de fer, dos dels quals –CUP i ICV-EUiA– no tenien
experiència de govern. En Lluís ens ha donant a tots el marge neces sari per
poder arri bar al con sens. Tots nou regi dors del govern hem tin gut clar que la
fórmula per tirar enda vant era el tre ball con junt entre les àrees, sense que
cap fos un com par ti ment estanc indi vi dual. I això ha fun ci o nant, i molt bé.

Qui nes serien les prin ci pals acci ons que han dut a terme?
Ha estat un tre ball ingent. Per un cos tat s’ha tre ba llat la pro moció de la ciu -
tat, des de la mateixa àrea com des del Ter ra cotta Museu.L’aposta pel Poc -
tefa 2014-2020, que ha estat una gran inversió de ciu tat i això és bàsic per
afron tar polítiques a tots els nivells. Cal remar car el gran tre ball que s’ha fet
en acció social, a càrrec de Maite Bravo; des de l’Ajun ta ment, i amb el con -
sens de tots els regi dors, s’ha creat una estruc tura que com ple mentés la
feina encar re gada al Con sell Comar cal i que, a més a més, posés el punt
neces sari de con trol sobre el que s’havia encar re gat. S’ha tre ba llat fort des de
les àrees d’Ense nya ment i Via Pública, que Lluís Sais va ges ti o nar els pri -
mers anys. En Lluís es va fer càrrec de millo rar la gestió d’aquest àrea, amb
la com pli cació de can viar siner gies. Però des del pri mer moment va assu mir
com alcalde el paper de regi dor de Via Pública, pre ci sa ment per des car re gar-
nos de feina, cosa que li hem d’agrair. A més, des de l’àrea d’Ense nya ment
hem demos trat la nos tra volun tat d’inci dir de manera activa amb les
polítiques acti ves al muni cipi i, també, de país, per donar als joves el màxim
d’opor tu ni tats. S’ha fet una bona feina a esports amb les beques espor ti ves i
joven tut, per esta blir les bases per fer polítiques d’igual tat, un camp que no
s’havia tre ba llat fins ara. I el gran tre ball en comu ni cació i par ti ci pació, a
més de la implan tació de l’admi nis tració electrònica.

Quins són els grans rep tes que creu que ha d’afron tar la Bis bal els
pròxims anys?
El prin ci pal repte és acon se guir tenir una ciu tat cohe si o nada soci al ment.
Ens hem de creure que tots for men part d’un mateix equip i, aquesta pre -
missa que sem bla tan bàsica, els únics que la tenen clara en aquests
moments crec que són els més joves. Nosal tres mirem d’apren dre de totes
les parts, des de la gent que ha vin gut de fora als que vivim aquí fa anys.
Apos tar per la cohesió entre tots i totes, el tre ball con junt amb les AMPA de
les esco les o l’aposta pel sec tor del comerç. Hem de tenir molt clar que, si
hem de revi ta lit zar el comerç, que és una part essen cial de la Bis bal, hem de
pro mo ci o nar la nos tra població. Per això cal evi tar les pica ba ra lles que hi
pugui haver entre els uns i els altres, per apos tar per una visió de con junt,
glo bal. Aquest és un tre ball que hem de coor di nar des de l’Ajun ta ment amb
polítiques clares, amb un full de ruta molt ben mar cat. I això vol dir tre ba llar
tots ple gats de manera con junta, perquè, si no, no ens en sor ti rem i ens cal
superar tots els rep tes.


